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امام صادق )ع( :
هر کس دوســت دارد روز 
سفره  هاى  سر  بر  قيامت، 
زائران  از  بايد  بنشيند  نور 

امام حسين )ع( باشد.

خبر خبر ورزشي
آنچلوتی: 

هر ۶ جام موجود را می خواهم
شانس  امسال  گفت:  رئال مادرید  فوتبال  تیم  سرمربی 
قهرمانی در ۶ رویداد را خواهیم داشت و می خواهیم برای 

فتح همه آنها بجنگیم.
در  یوفا  رسمی  سایت  با  گفت وگو  در  آنچلوتی«  »کارلو 
خصوص دیدار سوپر جام اروپا که چهارشنبه هفته آینده بین 
رئال مادرید اسپانیا و فرانکفورت آلمان برگزار می شود، اظهار 
داشت: شرایط حریف از ما بهتر است چراکه آنها امشب در 
بوندسلیگا به میدان می روند و مسابقات رسمی خود را زودتر 
با این حال برای فتح سوپرجام تلاش می  آغاز می کنند. 

کنیم و کاری به گذشته نداریم.
این مربی ایتالیایی با تمجید از شرایط فرانکفورت توضیح 
یک  اروپا  لیگ  گذشته  فصل  در  تیم  این  قهرمانی  داد: 
دستاورد بزرگ بود چراکه در بین مدعیان نبودند اما انقدر 

خوب بودند که به موفقیت دست یافتند.
لیگ  و  لالیگا  فتح  کرد:  عنوان  نیز  رئال  مورد  در  وی 
قهرمانان اروپا در فصل گذشته، باورهای ما را تقویت کرد 
و امسال شانس قهرمانی در ۶ رویداد را خواهیم داشت و 

می خواهیم برای فتح همه آنها بجنگیم.
آنچلوتی در خصوص موفقیت تیمش در فصل گذشته لیگ 
در  داشتیم  بازگشت هایی که  تمامی  اروپا، گفت:  قهرمانان 
ورزشگاه خودمان و به لطف هواداران بود. ما همیشه باور 
قدرتمندی  تیم های  برابر  نمی شویم.  تسلیم  و هرگز  داریم 
بازی کردیم. حالا آماده هستیم و این تیم در شرایط خوبی 
قرار دارد. حس خوشحالی و لذت پس از قهرمانی در لیگ 
قهرمانان به قدری زیاد است که حس می کنید نباید بگذارید 

کسی جای شما را بگیرد.

طبق قرارداد ؛
گزينه بارسلونا در چلسی ماندگار شد

»سزار آسپیلیکوئتا« کاپیتان چلسی با وجود مذاکرات متعدد 
با سران باشگاه بارسلونا، در جمع آبی های لندن باقی ماند.

علاقه  مورد  بازیکنان  از  یکی  باتجربه  کناری  مدافع  این 
»ژاوی« است و بر همین اساس سرمربی بارسلونا از مدیران 
باشگاه خواسته بود تا مقدمات جذب این بازیکن اسپانیایی 

را فراهم کنند.
آسپیلیکوئتا  قرارداد  حالی که  در  و  متعدد  مذاکرات  با وجود 
به  انتقال وی  به نظر می رسید  بود و  اتمام  به  با چلسی رو 
نیوکمپ نهایی خواهد شد اما کاپیتان چلسی قراردادش را 

برای ۲ فصل دیگر با آبی های لندن تمدید کرد.
این بازیکن در تماس به ژاوی به او اعلام کرده که در لندن 

باقی خواهد ماند.
در  آسپیلیکوئتا  قرارداد  تمدید  خبر  اعلام  با  چلسی  باشگاه 

حساب توییتر خود نوشت:" آقای چلسی، دو سال دیگر".

مانه :
 اين بايرن ليورپول را شکست می دهد

صورت  در  که  است  معتقد  سنگالی،  مهاجم  مانه،  سادیو 
بوندسلیگا  قهرمان  با  پیروزی  لیورپول،  و  بایرن  رویارویی 

خواهد بود.
مانه تابستان امسال تصمیم گرفت پس از شش سال حضور 
در لیورپول از این باشگاه جدا شود و با قراردادی سه ساله 

به بایرن مونیخ پیوست. 
بایرن  مدیران  که  شد  باعث  لواندوفسکی  روبرت  جدایی 
برای تقویت خط حمله این تیم برای جذب او اقدام کنند و 
به نظر می رسد که این بازیکن هم از حضور در این باشگاه 

آلمانی بسیار خوشحال و راضی است. 
او در پاسخ به سوالی در این باره که آیا گلی که در سال 
۲019 به بایرن زد از نظر خودش بهترین گل اوست یا خیر 
به سایت رسمی بوندسلیگا گفت:» شاید قبلا می گفتم آن 
گل برایم محبوب است اما حالا باید بگویم که به رده دوم 
حال  در  نویر  مانوئل  حال  هر  در  چون  است  شده  منتقل 

حاضر هم تیمی من است.«
این بازیکن سنگالی درباره شانس بایرن برای پیروزی برابر 
لیورپول اظهار داشت:» من قبلا گل بسیار خوبی برابر بایرن 
زدم و ما دیدارهای خوبی را برابر یکدیگر برگزار کریم اما 
که  البته  شوند،  روبرو  یکدیگر  با  دوباره  تیم  دو  این  اگر 

لیورپول برابر بایرن شکست خواهد خورد.«
مانه درباره اهدافش با پیراهن بایرن اضافه کرد:» من فکر 
اما  باشد  آسانی  کار  اروپا  قهرمانان  لیگ  فتح  که  نمی کنم 
باید به وضوح بگویم که وقتی شما به بایرن می روید، باید 
برای پیروزی در تمامی دیدارها به میدان بروید. البته که ما 
خواهان قهرمانی در تمامی جام ها هستیم. هدف ما از همین 
ابتدا و پیش از شروع فصل قهرمانی است و من می خواهم 
به هم تیمی هایم برای رسیدن به رویاهایمان کمک کنم.«

اخطار ژاوی ؛
 2بازيکن مازاد بايد بروند

از پنج بازیکن مازاد بارسلونا که با این تیم به آمریکا سفر 
نکردند سه نفر از باشگاه جدا شده اند ولی تکلیف ساموئل 
تا این لحظه مشخص نشده  اومتیتی و مارتین برایث ویت 

است.
بارسلونا پیش از سفر به آمریکا برای برگزاری تور پیش فصل 
نام پنج بازیکن را از فهرست خود خط زد. از این پنج نفر 
تا کنون سه بازیکن از بارسا جدا شده اند؛ اسکار مینگسا در 
روزهای اخیر به سلتاویگو پیوست، ریکی پویچ دیشب راهی 
انگلیس  به  زودی  به  هم  نتو  و  شد  گلکسی  لس آنجلس 

می رود تا برای بورنموث بازی کند.
تیم،  این  دیگر  مازاد  بازیکن  دو  تکلیف  لحظه  این  تا  اما 
ساموئل اومتیتی و مارتین برایث ویت، مشخص نشده است. 
بارسلونا برای بستن پرونده این دو بازیکن عجله دارد چرا 
که ژاوی به مدیران بارسا اطلاع داده بازیکنانی که در تور 
آمریکا حضور نداشتند را به هیچ وجه در تیمش نمی خواهد.

مدافع استقلال ؛
 صالح حردانی مصدوم شد

بازی  در جریان  استقلال  فوتبال  تیم  مدافع  صالح حردانی 
تدارکاتی این تیم برابر هوادار مصدوم شد.

تیم فوتبال استقلال در دیداری تدارکاتی به مصاف هوادار 
رفت که این بازی با نتیجه با نتیجه تساوی یک - یک تمام 
برای  و  دقیقه ۴0  در  امیرعلی صادقی  استقلال  برای  شد. 

هوادار محمد عباسی در دقیقه ۸۵ گلزنی کردند.
طبق اعلام سایت باشگاه استقلال، صالح حردانی مدافع - 
هافبک این تیم در جریان مصاف با هوادار به دلیل ضرب 
زمین  از  تشدید مصدومیت  از  جلوگیری  و جهت  خوردگی 
بازی خارج شد و بلافاصله اقدامات درمانی روی او انجام شد.

برای اعلام نتیجه دقیق وضعیت حردانی، بررسی های بیشتر 
طی روزهای آینده مورد نیاز است.

استقلال روز ۲1 مرداد در نخستین دیدار خود در فصل جدید 
لیگ برتر به مصاف سپاهان اصفهان می رود.

پس از توافق اعلام شد ؛
ادامه حضور بيت سعيد در آبادان

بازیکن فصل گذشته نفت آبادان با این باشگاه برای لیگ 
بیست و دوم تمدید کرد.

حسن بیت سعید وینگر فصل گذشته صنعت نفت آبادان پس 
از توافق با مدیر عامل یاشگاه فرهنگی ورزشی صنعت نفت 

آبادان قراردادش را به مدت یک فصل دیگر تمدید کرد.
تا  آبادان شد  اردوی تهران وارد  پایان  از  کاروان نفت پس 

تمرینات خود را در این شهر دنبال کند. 

بعد از 8 سال ؛
طالقانی از هيات فوتبال خوزستان رفت

دوران چهار ساله ریاست طالقانی در هیات فوتبال خوزستان 
به پایان رسید.

با اعلام اداره کل ورزش و جوانان خوزستان، دوره چهار ساله 
عبدالکاظم طالقانی در هیات فوتبال استان به پایان رسید و 
او در نهایت صندلی ریاست این هیات را ترک کرد. او هشت 

سال ریاست هیات خوزستان را برعهده داشت.
سرپرست  و  سابق  داوران  از  آل کثیر  عبدالعظیم  همچنین 
کل  اداره  سوی  از  خوزستان  فوتبال  هیات  داوران  کمیته 
ورزش استان به عنوان سرپرست جدید این هیات تا برگزاری 

مجمع انتخاب رییس هیات فوتبال خوزستان، معرفی شد.
گفتنی است که دوره چهار ساله طالقانی خردادماه به پایان 
به  اقدام  خوزستان  ورزش  اداره کل  اکنون  اما  بود  رسیده 

معرفی سرپرست جدید کرده است.
پرماجرای  قرارداد  که  بود  رییسه ای  هیات  جزو  طالقانی 

ویلموتس را تایید کرده بود.

بازی های کشورهای اسلامی ؛ 
نخستين مدال ايران ضرب شد

کاروان  مدال  اولین  کشورمان  دوچرخه سوار  آرین«  »بهنام 
نام خود ثبت  به  را  بازی های کشورهای اسلامی  ایران در 

کرد.
همبستگی  بازی های  دوره  پنجمین  افتتاحیه  مراسم 
برگزار  قونیه  در  مرداد   1۸ حالی  در  اسلامی  کشورهای 

می شود که مسابقات برخی رشته ها زودتر آغاز شده است.
بر همین اساس، نخستین مدال کاروان ایران در رقابت های 
همبستگی کشورهای اسلامی توسط بهنام آرین بدست آمد.

بخش  در  آرین  بهنام  و  گنج خانلو  محمد  اسکرچ  ماده  در 
آرین  بهنام  پایان  در  که  کردند  آغاز  را  خود  رقابت  مردان 
توانست صاحب مدال نقره شود. کار تیمی محمد گنج خانلو 
اولین مدال کاروان  تا بهنام آرین  در این رقابت باعث شد 

ایران را به ارمغان بیاورد.
در این ماده ۲۲ ورزشکار حضور داشتند که در پایان نماینده 
امارات به رتبه نخست دست یافت. بهنام آرین از ایران دوم 

شد و رکابزن قزاقستان به رتبه سومی دست یافت.

برای تست آمادگی جسمانی ؛
اعضاى تيم فوتبال نفت  مسجدسليمان 

در ايفمارک حاضر شدند
با حضور در مرکز  فوتبال نفت مسجدسلیمان  تیم  اعضای 

پزشکی فوتبال ایران، تست آمادگی جسمانی دادند.
بازیکنان و کادر فنی تیم فوتبال نفت مسجد سل با حضور 
)ایفمارک(  ایران  فوتبال  لیگ  سازمان  پزشکی  مرکز  در 

آزمایش های پزشکی پیش فصل را انجام دادند.
بیست ودومین دوره لیگ برتر فوتبال از بیست ویکم مردادماه 
آغاز می شود. نفت مسجدسلیمان در این روز میزبان تیم تازه 

لیگ برتری شده مس کرمان است.

تا قبل از آغاز ليگ برتر ؛ 
پرسپوليس به مصاف 
سايپا و خيبر می رود

جدید  فصل  رسمی  آغاز  از  پیش  پرسپولیس  فوتبال  تیم   
رقابت های لیگ برتر، ۲ دیدار تدارکاتی پیش رو دارد.

سرخپوشان پایتخت پیش از آغاز رسمی بیست و دومین دوره 
رقابت های لیگ حرفه ای فوتبال ایران )جام خلیج فارس( دو 

دیدار دوستانه را پیش روی خود دارند.
تیم فوتبال پرسپولیس روز شنبه برابر سایپا به میدان خواهد 
رفت و روز یکشنبه نیز در دیداری تدارکاتی به مصاف تیم 

دسته اولی خیبر خرم آباد می رود.
بازیکنانی که در بازی برابر سایپا کمتر به میدان رفته باشند 
و یا بازی نکرده باشند، در بازی روز یکشنبه برابر خیبر خرم 
آباد به میدان خواهند رفت. شاگردان »یحیی گل محمدی« 
در هفته نخست لیگ برتر، روز شنبه ۲۲ مردادماه میهمان 

ذوب آهن اصفهان خواهند بود.

از هيچ ایجنتی برای تيم صنعت بازیكن نگرفتم ؛

تیممراپلیاستیشنیهدایتنمیکنم
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: من 
برای  و  دنبال می کردم  را  ایران  فوتبال  همیشه 
جذب بازیکن با یک سری از همکارانم مشورت 
کردم اما با هیچ ایجنتی به صورت مستقیم برای 
جذب بازیکن صحبت نکردم و بازیکنی از طرفی 

کسی به من معرفی نشد.
رضا پرکاس در نشست خبری که شب گذشته در 
شهر آبادان برگزار شد، با تسلیت ایام محرم و مهم 
دانستن ارتباط با اصحاب رسانه، اظهار کرد: ارتباط 
با ورزشی نویسان، اصحاب رسانه و منتقدان کار 
خوبی است و اگر بتوانیم در هر وضعیتی اطلاع 
رسانی به موقع داشته باشیم خیلی از مسائل راحت 
تر حل شده و جلوی حواشی را می گیرد، ضمن 
اینکه می توانیم خیلی راحت تر هواداران را متقاعد 
کنیم. پل ارتباطی ما کسی جز خبرنگاران نیست 
و سیاست کلان باشگاه نیز اطلاع رسانی به موقع 
و شفاف است و می خواهیم قضاوت را بر عهده 

هواداران بگذاریم.
به گزارش ایسنا، وی در ادامه در پاسخ به سؤال 
ایسنا مبنی بر اینکه با توجه به اینکه عنوان کرد 
قبل  فصول  به  نسبت  خواهید  می  امسال  بودید 
شما  نظر  از  پیشرفت  این  باشد  داشته  پیشرفت 
سهمیه  کسب  تواند   می  آیا  و  است  چیزی  چه 
ای  زمینه  هر  در  پیشرفت  گفت:  باشد؟  آسیایی 
برای  تیم می تواند مثبت باشد و این مهم می 
تواند از نظر بازی، نتایج تیمی و ... باشد. ما باید 
بتوانیم فوتبال روان  از هر نظر پیشرفت کنیم و 
تری را بازی کنیم، ضمن اینکه قطعاً سلیقه هر 
مربی با مربی دیگر فرق دارد. به نظر من وقتی 
می توان پیشرفت کار را دید که این موضوع در 
بخش هایی از جمله دوندگی بازیکنان و اخلاق 
بتوانیم  اگر  من  نظر  به  باشد.  مشاهده  قابل  آنها 
در بازی کارت کمتری بگیریم و نیمکت مان آرام 
تر باشد این نیز می تواند پیشرفت باشد. هر چند 
بیشتر افراد پیشرفت را در نتیجه می دانند اما اگر 
تنها به این مقوله فکر کنیم شاید کار ماندگاری 

برای فصل  مقرر شد  به هر حال  باشیم.  نداشته 
جاری یک سری کارهای زیربنایی صورت بگیرد و 
پیشرفت مداوم باشد و برای سال آینده باید برنامه 
داشته باشیم تا هر مربی که به نفت آبادان می آید 
۴0 درصد برنامه باشگاه را راحت تر انجام دهد. به 
هر حال هدف ما این است که به اهداف مدنظر 
برسیم. در خصوص کسب سهمیه آسیایی هم باید 
بگویم یکی از راه های نزدیک برای رسیدن به این 
مهم جام حذفی است. هر چند این نیز سخت است 
ولی تلاش می کنیم و امیدوارم به اهداف ترسیم 
شده، دست پیدا کنیم. رسیدن به اهداف مان یک 
همکاری و همدلی در باشگاه و حتی هواداران را 

می طلبد.
جذب  که  سوال  این  به  پاسخ  در  همچنین  وی 
در  آیا  و  است  رسیده  کجا  به  خارجی  بازیکنان 
ایران بازیکنی نبود که بتوانید خلأ در پست های 
مدنظر را پر کنید؟ عنوان کرد: در ایران یک سری 
یک  باید  که  حالی  در  داریم  بازیکن  محدودیت 
سری از پست ها را با بازیکن شاخص پر کنیم. به 
هر حال پروسه جذب بازیکن خارجی در حال انجام 
است تا هر چه سریع تر بتوانیم بازیکنان مدنظر را 
جذب کنیم که البته برای جذب این بازیکنان ما 
موارد مختلف از جمله شرایط اقلیمی و سن را نیز 

مدنظر قرار داده ایم.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در ادامه با 
تشریح معنای فامیلی خود به زبان لاتین و ایرانی، 
گفت: پرکاس در لاتین به معنای خدای خورشید و 
در لغت نامه دهخدا و معین دارای معانی متفاوت 
از جمله تصمیم گیرنده در مقابل سختی ها است. 
را  ام  مربیگری  بگویم من مدرک  باید  همچنین 
نیز  بانی  از یوفا گرفتم و دارای مربیگری دروازه 
خوشبختانه  بلدم.  هم  را  داوری  قوانین  و  هستم 
با تلاشی که انجام دادم می توانم هم در زمین 
انتقال دارم. من فقط یک  کار کنم و هم قدرت 

کارشناس نیستم.
وی ادامه داد: فصل گذشته نیز جزو گزینه های 
سرمربیگری نفت آبادان بودم و وقتی به من گفته 
شد که این مهم برای من میسر نیست من خیلی 
آموخته  دانش  من  همچنین  پذیرفتم.  ای  حرفه 
آلمان هستم و بیش از سی سال است که خارج از 
کشور و در کشور آلمان که اصل اول تا سوم آن بر 
نظم است، زندگی می کنم و نظم برای من بسیار 
اهمیت دارد و بازیکنانم این موضوع را پذیرفته اند.

پرکاس خاطرنشان کرد: وقتی هدایت صنعت نفت 
آبادان را قبول کردم یعنی تمام مشکلات آن را 
می دانستم زیرا این جا کار کرده بودم و فوتبال 

و یک  ایرانی  را  من خودم  شناسم.  می  را  ایران 
خوزستانی می دانم. متولد خرمشهر هستم و در 

آبادان بزرگ شده ام.
ادامه بیان کرد: زمانی که هدایت تیم را  وی در 
کردیم  صحبت  باشگاه  مدیره  هیات  با  پذیرفتم 
که باید دغدغه سال های قبل حل شود. من به 
عنوان یک مربی همیشه حامی بازیکنانم هستم و 
بازیکنانمان به  امیدوارم به مرحله ای نرسیم که 
خاطر مسایل مالی کم کاری کنند البته اکنون در 
تیم ما همدلی وجود دارد و امیدوارم با قدرت و با 

صلابت تا آخر لیگ پیش برویم.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان خاطرنشان 
کرد: وقتی که با باشگاه نفت به توافق کامل رسیدم 
با توجه به شناختی که از فوتبال ایران داشتم اقدام 
به جذب بازیکن کردم. من همیشه فوتبال ایران را 
دنبال می کردم و برای جذب بازیکن با یک سری 
از همکارانم مشورت کردم اما با هیچ ایجنتی به 
صورت مستقیم برای جذب بازیکن صحبت نکردم 
بازیکنی از طرفی کسی به من معرفی نشد و  و 
آقای قاسم پور نیز به ما مشاوره می دهد. به هر 
حال یکی از شاخصه های جذب بازیکن سیاست 
های کلان باشگاه از جمله مسائل اقتصای بوده 
دوساله  قراردشان  ما  بازیکنان  درصد   ۸0 است. 
است تا دیگر برای فصل آینده دغدغه امسال را 
که خود من داشتم و وقتی آمدم در ابتدای فصل 
شش بازیکن داشتیم را نداشته باشیم. قرارداد خود 
من هم به صورت رسمی دوساله است اما هر زمان 
احساس کنم که توانایی و کارایی ندارم خودم می 
البته هیچ  باز می گذارم.  را  باشگاه  روم و دست 
باشگاهی نبوده که با آن همکاری داشته باشم و 

آنها بخواهند که من بروم.
وی افزود: آن بازیکنانی که مدنظرم بود، باشگاه 
تمام  گویم  می  شفاف  صورت  به  و  کرد  جذب 
بازیکنان گرفته شده با نظر خود من بود. البته سه، 
۴ بازیکن دیگر می توانیم بگیریم که قرار است از 

بازیکنان خارجی استفاده کنیم.

مدیرعامل باشگاه ملی حفاری گفت: برخی از مشکلات فوتسال زنان 
به فدراسیون برمی گردد که خیلی از شرکت های دولتی و تیم ها را 

از حضور در لیگ فوتسال زنان پشیمان میکنند. د
سید سالار محمدنیا در خصوص تیم داری باشگاه حفاری در فصل 
جدید سوپرلیگ فوتسال زنان، اظهار کرد: طی جلسه ای که با حضور 
مسئولان شرکت ملی حفاری و مناطق نفت خیز جنوب داشتیم، مقرر 
شد که امسال نیز شرکت حفاری در سوپرلیگ فوتسال تیم داری کند 
و قرار شد کمک هایی در این زمینه به باشگاه حفاری صورت بگیرد. 
وی در پاسخ به این سؤال که آیا تیم فوتسال زنان حفاری با شرایط 
بهتری نسبت به فصول قبل پا به مسابقات می گذارد، گفت: بله، با 
شرایطی بهتر حضور پیدا خواهیم کرد. البته هر فصل تیم فوتسال 
زنان حفاری شرایط خوبی داشته است و امسال نیز بر اساس توانمان  
تیم را خواهیم بست. ما همیشه تیم مان جزو تیم های اول تا چهارم 
بوده و امسال هم تلاش مان بر این است که تیم را برای قهرمانی 

ببندیم. 
مدیرعامل باشگاه ملی حفاری خاطرنشان کرد: ما شرکتی هستیم که 

اصلًا از بودجه دولتی استفاده نمی کنیم. یعنی تمام هزینه هایمان 
از درآمدهای خود شرکت است و در حال حاضر نیز کمی مشکل 
اقتصادی وجود دارد ولی با این وجود تمام هدف ما این است که تیم 

را برای قهرمانی ببندیم. 
وی تأکید کرد: هفته آینده نیز کادر فنی تیم مشخص خواهد شد و 
کادر ما بومی خواهد بود. تلاش مان این است که تمرینات را هر چه 
سریع تر شروع کنیم. همیشه تیم حفاری استخوان دار و خوب بوده 

است و جزء مدعیان محسوب می شود. 
زنان،  فوتسال  در  بازیکنان  قرارداد  ارقام  افزایش  اشاره  با  محمدنیا 
گفت: در فوتسال زنان برخی شرکت ها یکی دو سال تیم داری می 
کنند و بعد متأسفانه انصراف می دهند و بعد همین ها مشکلاتی را 

در ارقام قراردادی بازیکنان ایجاد می کنند. 
فدراسیون  به  زنان هم  فوتسال  از مشکلات  برخی  داد:  ادامه  وی 
برمی گردد که خیلی از شرکت های دولتی و تیم ها را از حضور در 
لیگ فوتسال زنان پشیمان می کنند زیرا شرایطی ایجاد می شود که 
در تیم داری آنها  تأثیرگذار است. به طور مثال برخی داوران وقتی 

به استان ها می آیند در مهمانسرایی که مدیران ارشد نفت و وزیر 
نفت اسکان داده می شوند نمی روند و درخواست اسکان در هتل 
چند ستاره را دارند که در وضعیت اقتصادی همین ها به شرکت ها 
فشار وارد می کند. اگر هم به خواسته آن ها توجه نشود متأسفانه در 

بازی تأثیرگذار خواهد شد.
مدیرعامل باشگاه ملی حفاری افزود: ضمن اینکه در باشگاه حفاری 
ما پنج تیم فوتسالی و فوتبالی داریم که برای هر کدام باید ورودی 
بدهیم که برای همین ورودی ها فدراسیون شرکت ما را تحت فشار 
قرار می دهد، به نوعی که از تیم داری پشیمان می شویم. به نظر 
من فدراسیون باید با شرکت ها و تیم ها کنار بیاید. متولی فدراسیون 
و همچنین هیات فوتبال استان باید چنین مشکلاتی را حل کنند زیرا 
همین ها باعث می شود که شرکت ها و تیم ها از تیم داری فرار 

کنند. باید راه برای تیم داری باز شود. 
 متاسفانه تیم هایی را در همین فوتسال زنان داشته ایم که به خاطر 
همین فشارها تا آستانه انصراف پیش رفتند. به هر حال امیدوارم همه 

به ورزش بانوان کمک کنند. 

عضو سابق تیم ملی رده های سنی با بیان این که دختران خوزستانی 
شایستگی عضویت در تیم ملی شطرنج را دارند، گفت: مسیر برای 
بیشتر  حمایت ها  اگر  و  بوده  فراهم  استان  شطرنج بازان  پیشرفت 
شود، مسیر هموارتر خواهد شد و شاهد اتفاقات بسیار خوبی برای 

این رشته خواهیم بود.
راحیل کیانی اظهار کرد: خوشبختانه از همان چند سال پیش که 
کار را در رشته شطرنج شروع کردیم، شاهد پیشرفت خوبی بودیم 
و اکنون نیز شرایط به صورتی است که جا برای پیشرفت بیشتر 

وجود دارد.
خود  که  است  صورتی  به  شرایط  حاضر  حال  در  داد:  ادامه  وی 
هیات شطرنج استان خیلی از مسابقات در حد کشوری را میزبانی 
می کند، موضوعی که در کاهش هزینه بازیکنان و پیشرفت آن ها 
تاثیر بسزایی داشته است. یکی از پیشرفت های دیگر شطرنج بازان 
خوزستان این است که خود استان هر ساله میزبان جام  بین المللی 
کارون است و به نظرم این روند جذب می تواند ادامه دار باشد و اگر 
به همین صورت پیش برویم، شرایط این رشته در خوزستان بهتر 

هم خواهد شد.
این بانوی مقام آور در رشته شطرنج گفت:  اکنون خوزستان در حال 
معرفی بازیکنان نرم دار رده های سنی نوجوانان و جوانان به کشور 

است و در واقع مسیر برای پیشرفت شطرنج بازان استان فراهم بوده 
و اگر حمایت ها بیشتر شود، مسیر هموارتر هم خواهد شد و شاهد 

اتفاقات بسیار خوبی برای این رشته خواهیم بود.
سال  کرد: حدود 10  عنوان  نیز  استان  بانوان  درباره شطرنج  وی 
پیش یکسری کم لطفی ها به بخش بانوان می شد و توجه به اعزام 
آقایان خیلی بیشتر بود اما با تمام کم و کاستی ها بستری فراهم 
شد که اسم بانوان شطرنج باز خوزستانی نیز باید همیشه در کشور 
باشد. به نظرم کم کم این کم و کاستی ها در حال برطرف شدن 
است و به نظرم این شایستگی وجود دارد که دختران شطرنج باز 

خوزستانی عضو تیم ملی شوند. 
خود من هم چند سال پیش به تیم ملی دعوت شدم، آن هم در 
دورره ای که شرایط کمی سخت تر بود و اکنون می توانیم راحت تر 
کشور  در  می توانند  خوزستانی ها  معتقدم  من  برسیم.  موفقیت  به 

حرف برای گفتن داشته باشند.
کیانی با بیان این که هیات و اداره کل ورزش استان باید کنار هم 
باشند و باید برای شطرنج خوزستان هدف گذاری شود، خاطرنشان 
بانوان  بخش  در  قطعا  و  حمایت شود  رشته شطرنج  از  باید  کرد: 

تحول بزرگی رقم خواهد خورد.
و  کشوری   مقام های  گفت:  نیز  آینده  برای  اهدافش  درباره  وی 

تیم  به  عملکردم  واسطه  به  و  دارم  کارنامه  در  مختلفی  استانی 
حضور  و  کشور  برتر  لیگ  در  بازی  سابقه  شدم.  دعوت  هم  ملی 
تیم ملی  به  و  دارم  کارنامه  در  را  شطرنج  بین المللی  مسابقات  در 

دانشجویی هم دعوت شده بودم. 
نیز  پاییز و  استان  و مدرسه شطرنج  از تمام کسانی که در هیات 
در این مسیر به من کمک کردند تا در جایگاه فعلی  باشم و بتوانم 
در مسابقات بین المللی شرکت کنم، تشکر می کنم. امیدوارم مسیر 
برای پیشرفت من هموارتر شود. برنامه پیش روی من عضویت در 

تیم ملی است و باید بتوانم جایگاه مدنظرم را به دست آورم.

در  ایرانی  اینستاگرامی  ورزشکار  غریبی  سجاد  می رسد  نظر  به 
مربوطه  مسئولان  از سوی  توبیخ  و  برخورد  با  به کشور  بازگشت 

مواجه بشود.
در هفته گذشته به ناگاه ویدئوهایی از مبارزه سجاد غریبی چهره 
اینستاگرامی مشهور به هالک ایرانی در فضای شبکه های اجتماعی 
منتشر شد که بازتاب بسیار وسیعی داشت؛ غریبی در یک مبارزه 
بوکس با حریفی نه چندان نام آشنای قزاق در حال کتک خوردن از 
او است و مبارزه ای بسیار ضعیف و تحقیرآمیز را از خود به نمایش 
می گذارد که این مسئله در هفته گذشته بیش از هر موضوع دیگری 
مورد توجه کاربران ایرانی قرار گرفت و البته در خارج از ایران نیز 

در اغلب رسانه وایرال و موجب ریشخند این ورزشکار ایرانی شد.
بعد از این مبارزه بود که تعداد زیادی از اهالی ورزش به خصوص 
بوکس و ورز ش های رزمی  آنهایی که دستی در رشته هایی مثل 
دارند، به انتقاد از غریبی پرداخته و از او بابت کاری که باعث زیر 
شده،  بین المللی  صحنه های  در  ایران  ورزش  وجهه  رفتن  سوال 

انتقاد کرده اند.
او  مربی  را  خود  که  فردی  اتفاق  به  اینستاگرامی  در لایو  غریبی 
معرفی کرد، به ابراز پشیمانی از تصمیمات عجیب خود پرداخته و 

از مردم ایران عذرخواهی نمود.
است  شده  مطلع  شدید،  انتقادهای  و  اظهارنظرها  این  ادامه  با 

از  و  داده  رخ  غریبی  مصاحبه  آخرین  در  که  بهآنچه  توجه  با  که 
ایران معرفی کرده  آنجایی که او در این مبارزات خود را نماینده 
و با عناصر عرفی وارد رقابت می شده است، برخورد جدی با وی 
باید درباره ماهیت کار،  اینستاگرامی  انجام خواهد شد. این چهره 
برگزاری  سمت  به  را  وی  که  آنچه  همچنین  و  ورزشی  فعالیت 
رقابت های نمایشی کشانده توضیح کافی برای مسئولان مربوطه 
داشته باشد. البته فعالیت های ورزشی غریبی زیر نظر نهاد خاصی 
برنامه هایی که  در  جهت  به صورت شخصی و صرفا  نبوده و وی 
قرار می گرفت؛  توجه  اینستاگرام مورد  در  به شهرت وی  توجه  با 

پیش رفته است.

حفاری را برای قهرمانی می بندیم ؛  مشکلات فوتسال زنان به فدراسیون برمی گردد 

به خوبی حمایت نمی شویم ؛

دختران خوزستانی شایستگی عضویت در تیم ملی شطرنج را دارند 

با بالاگرفتن موج انتقادات صورت می گيرد ؛     توبیخ جدی و برخورد با سجاد غریبی )هالک ایرانی(


